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محمدمهدى رئيس زاده- دبيركل 
انجمن صنايع نساجى ايران- از 
پيشنهاد تشكيل كميته بحران به 
رياست معاون اول رئيس جمهور 
و با اختيارات كامل جهت بررسى 
و رسيدگى به وضعيت واحدهاى 

توليدى خبر داد.  
جلسه  برگزارى  به  اشاره  ضمن  نيوز  نساجى  با  گفتگو  در  وى 
اخير با مسئولان وزارت تعاون، كار و رفاه اجتماعى در زمينه 
بيمه بيكارى و هم چنين مشاغل سخت و زيان آور گفت: صنعت 
ضعيف تر  و  ضعيف  اخير  سال  چند  ركود هاى  دليل  به  نساجى 
روى  ديگر  بار  بتواند  تا  مى باشد  تنفس  دوره  نيازمند  و  شده 
پاهاى خود بايستد و به درآمد كافى و سود قابل توجه برسد تا 
قادر به پرداخت ماليات هاى خود باشد. رئيس زاده ادامه داد: در 
اين جلسه پيشنهاد تشكيل كميته بحران به رياست معاون اول 
رئيس جمهور مطرح شد تا پيش از اين كه صنايع بيمار فعلى 
و  منطقى  تدابير  اتخاذ  با  برسد،  كامل  موت  سپس  و  اغما  به 

پيشگيرانه رهايى پيدا كند. 
قانون  موضوع  به  سپس  ايران  نساجى  صنايع  انجمن  دبيركل 
اين  اصل  گفت:  و  كرد  اشاره  مستقيم  ماليات هاى  اصلاحيه 
قانون براى ايجاد شفافيت بيشتر حركت بسيار مطلوب و موثرى 
است كه اعضاى انجمن صنايع نساجى و صنعتگران مخالفتى 

با آن ندارند اما مشكل ما «اجراى تبعيض آميز قانون» است.
وى اضافه كرد: اجراى تبعيض آميز يك قانون خوب باعث ايجاد 
عواقبى خواهد شد كه محاسن آن قانون را تحت الشعاع خود 
قرار مى دهد. اگر اين قانون به طور يكسان براى تمام اقشار اعم 
از توليدكننده، فروشنده، اصناف و مصرف كنندگان نهايى اجرا 
به دليل  كه  است  اين  مسأله  اما  نمى شود  ايجاد  مشكلى  شود، 
سيستم سنتى توزيع كشور ، بخشى از بنكداران، عمده فروشان 
و واسطه هاى ميان توليدكنندگان و مصرف كنندگان كه كالاى 
مى رسانند،  فروش  به  مويرگى  توزيع  شبكه  در  را  توليدى 
علاقه اى به افشاى نام خود براى صدور فاكتور و صورتحساب 
(طبق اصلاحيه قانون ماليات هاى مستقيم) ندارند به همين دليل 
از خريد كالاهاى توليد داخل امتناع مى ورزند و بخش عمده اى 
از محصولات به انبار كارخانه ها ارجاع داده مى شوند.  به گفته 
رئيس زاده، طبق اين قانون، متخلفين علاوه بر پرداخت جرايمى 
كه در قانون پيش بينى شده، به زندان خواهند افتاد به همين 
دليل مديران واحدهاى توليدى كه با امتناع بازار مبنى بر خريد 
تحمل  از  جلوگيرى  براى  مى شوند،  مواجه  خود  محصولات 
زندان، تصميم مى گيرند كارخانه را تعطيل اعلام كنند. متأسفانه 
اين مشكل در صنايع نساجى و پوشاك به دليل وفور منسوجات 
قاچاق در بازار بسيار شديدتر و وخيم تر است كه بايد فكرى به 

حال آن كرد.  
رئيس زاده خاطرنشان ساخت: اصلاح قانون ماليات هاى مستقيم 
بسيار  نتايج  فراگير  اجراى  صورت  در  نقايص)  تمام  (على رغم 
خوبى خواهد داشت در غيراين صورت فروش كارخانه ها متوقف، 
شد،  خواهند  بيكار  كارگر  صدها  و  تعطيل  توليدى  واحدهاى 

اتفاقى كه در صنايع نساجى در حال وقوع 

نايب رئيس هيئت مديره انجمن صنايع نساجى ايران:

 رئيس هيئت مديره انجمن صنايع نساجى ايران:

رئيس اتاق بازرگانى، صنايع، معادن و كشاورزى ايران:  دبيركل انجمن صنايع نساجى ايران:
توقف توليد را متوقف کنيم

دومينوی تعطيلی کارخانه های نساجی

برجام، هزينه نقل و انتقال پول را کاهش داد

پيشنهادی برای گذر از برهه رکود فعلی

مهندس محمد مروج- رئيس هيئت مديره انجمن صنايع نساجى 
ايران- در گفتگو با نساجى نيوز از دومينوى تعطيلى و توقف توليدى 
واحدهاى نساجى خبر داد و افزود: كارخانه هاى نساجى از ابتداى 
سال جارى تاكنون حدود 30 تا25 درصد پرسنل خود را به دلايل 
مختلف از جمله افزايش ركود، تبعات اجراى نادرست قانون ماليات 

و ماليات بر ارزش افزوده و... از دست داده اند.
وى ضمن اعلام مطلب فوق تصريح كرد: برخلاف تمام كشورها 
كه دريافت ماليات بر ارزش افزوده از فروشگاه ها و مصرف كنندگان 
واحدهاى  به  فاكتور  ارائه  به  ملزم  مغازه داران  و  مى شود  شروع 
و  موثر  قانون  چنين  معكوس  اجراى  با  ايران  در  هستند؛  توليدى 
تمايل  كه  فروشندگانى  ترتيب  اين  به  هستيم  روبرو  ارزشمندى 
ندارند نامشان در فهرست سازمان امور مالياتى قرار بگيرد از ارائه 
فاكتور شانه خالى مى كنند و زير بار قانون ماليات نمى روند در نتيجه 

توليدكننده مى ماند و انبوهى از محصولات و كالاهاى به فروش 
نرفته در انبارها.

دكتر عليمردان شيبانى- نايب رئيس هيئت مديره انجمن صنايع 
نساجى ايران- با توجه به بحران ناشى از ركود در واحدهاى توليدى 
ماندن  مسكوت  پيشنهاد  نساجى،  صنعت  خصوص  به  صنعتى  و 
را  سال  سه  مدت  به  مستقيم  ماليات هاى  قانون  اصلاحيه  اجراى 

مطرح كرد.
وى در گفتگو با نساجى نيوز ضمن اشاره به حضور در جلسه اخير 
كميسيون تسهيل كسب و كار اتاق بازرگانى ايران ابراز داشت: در 
پيشنهاد  ايران  نساجى  صنايع  انجمن  از  نمايندگى  به  جلسه  اين 
دادم كه با توجه به شرايط نامطلوب صنايع، دولتمردان و متوليان 
امر، حداقل اجراى اين اصلاحيه را براى سه سال مسكوت نگه 
دارند تا با بهبود شرايط اقتصادى و صنعتى كشور در سايه توجه 
بيشتر دولتمردان و هيئت حاكمه به بخش صنعت و با توجه به 
لغو تحريم ها و از سرگيرى روابط تجارى با دنيا، و رونق قابل پيش 

بينى كسب و كار بتوانيم از گردنه صعب العبور كنونى خود را به مسير 
هموارترى برسانيم.

به گفته دكتر شيبانى،  نبايد اين سوء تفاهم ايجاد  ادامه در صفحه 2ادامه در صفحه 3

ادامه در صفحه 2

ادامه در صفحه 2

 محسن جلال پور، در نشست خبرى با خبرنگاران در شيراز گفت: 
تا قبل از اجراى برجام، به دليل محدوديت هاى ناشى از تحريم، 
داشتيم،  ارتباط  آنها  با  كه  هم  خارجى  بانك هاى  معدود  همان 
دريافت  مى دادند،  ارائه  ما  به  كه  خدماتى  بابت  زيادى  هزينه 
كار،  يك  انجام  براى  گذشته  زمان  در  اين،  بر  علاوه  مى كردند. 
رفع  دليل  به  امروز  اما  مى شد  برقرار  بايد  بانكى  ارتباط  چندين 
برخى از محدوديت ها، سرعت انجام كارها بسيار افزايش يافته و 
اين براى بخش خصوصى هم كاملاً محسوس است. همچنين، 
در  كشورها  ديگر  بانك هاى  حضور  شاهد  برجام،  اجراى  از  پس 
از  كه  هستيم  كشورها  ساير  در  ايران  بانك هاى  و  كشور  داخل 
كشور  در  بانك  تأسيس  براى  ايران  تصميم  به  مى توان  جمله 
پاكستان و تصميم اتريش براى ايجاد بانك در كشورمان اشاره 
كرد. رئيس اتاق بازرگانى، صنايع، معادن و كشاورزى ايران افزود: 

ايران  مشاركت  را با  كه بانكى  كره جنوبى اعلام كرد  همچنين 
بانكى  ارتباطات  كه  مى دهد  نشان  اينها  كه  كرد  خواهد  تأسيس 

تسهيل شده است. 
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خبر

اهم مذاكرات نشست هيات مديره 
هشتصد و نود و هشتمين نشست هيات مديره انجمن صنايع 
نساجي ايران با حضور اكثريت اعضا در روز يكشنبه مورخ  
و  تشكيل  انجمن  دو  شماره  ساختمان  محل  در   95/02/05

موارد زير مورد بحث و بررسي قرار گرفت:
1- در بند 2 دستور جلسه آمار واردات و صادرات كل كشور در سال 
94 و همچنين آمار مربوط به صنعت نساجى به تفصيل به اطلاع 

هيأت مديره رسيد.
و  مروج  مهندس  توسط  دو  نوع  فاكتور  خصوص  در  توضيحاتى 

آهنگريان به اطلاع هيأت مديره رسيد. 
توضيحات مبسوطى در خصوص خبر حذف تعرفه ترجيحى با كشور 
تركيه توسط دبيركل به اطلاع هيأت مديره رسيد و به قرار اطلاع 
كدهاى مشمول تعرفه ترجيحى با كشور تركيه در جداول مربوطه 
در كتاب مقررات واردات و صادرات سال95 از قلم افتاده و مجدداً 

به صورت بخشنامه به گمركات ابلاغ خواهد شد. 
خصوص  در  بادامچى  مهندس  توسط  مبسوطى  توضيحات   -2
جلسه مشترك با حضور نمايندگان سازمان امور مالياتى و مديركل 
نساجى در دفتر آقاى صالحى نيا به اطلاع هيأت مديره رسيد و بحث 
و تبادل نظر مفصلى در اين خصوص صورت گرفت و مقرر شد به 
مهندس  نظر  اظهار  به  پاسخ  در  حميدى  مهندس  آقاى  پيشنهاد 
تعطيلى  عدم  بر  مبنى  جمهورى  رئيس  اول  معاون  جهانگيرى 
و...  اوليه  مواد  جمله  از  مختلف  بهانه هاى  به  توليدى  واحدهاى 
مكاتبه اى با ايشان صورت پذيرد و ديدگاه انجمن در اين خصوص 
منعكس گردد كه مگر ايشان بخش خصوصى را تأسيس كرده اند 

كه امروز اجازه تعطيلى اين بخش خصوصى را نمى دهند. 
3- همچنين در جمع بندى نشست مذكور مهندس مروج با بيان 
اينكه جمع بندى خانم نصرالهى هم بر اين بوده است كه نشست 
رده هاى  در  بايد  جلسه  اين  و  است  بوده  بى نتيجه  كل  مديران 

بالاترى پيگيرى شود خواستار جمع بندى موضوع شدند. 
4- يكى از ميهمانان از اجراى صحيح قانون دفاع نمودند و اجراى 
قانون را به نفع توليد دانستند و پيشنهاد اجراى فازبندى اين قانون 
را دادند كه ابتدا از كالاى خارجى و از بخش توزيع اجرا شود و 
در فازهاى بعدى مشمول توليد گردد و گرنه اين قانون كمك به 
قاچاق و قاچاقچى است. همچنين ايشان پيشنهاد دادند كه جمع 
ماليات ها و ميزان اشتغال كارگران شركت هاى عضو انجمن جمع 
بندى شود و طى نامه مكتوب به مسئولين منعكس گردد كه درآمد 
دولت از محل ماليات اين شركت ها چه ميزان بوده است و همچنين 
هزينه هاى ناشى از پرداخت بيمه بيكارى در اثر تعطيلى اين واحدها 

به چه ميزان خواهد بود. 
بودند  جلسه  ميهمان  ديگر  نخ  نفيس  گروه  از  نويد  مهندس   -5
كه از اجراى تبعيض آميز قانون و عواقب اجراى يك قانون خوب 

سخن گفتند. 
6- اكبر لباف در ادامه مباحث مطروحه از جمله كميته فيلامنت 
انجمن در مورخ 95/02/02 در اصفهان گزارشى را ارائه فرمودند كه 
ظاهراً توافق بر اين شده است كه شركت ها حداقل براى 50 درصد 
فروشهاى خود سختگيرى لازم براى اجراى قانون را بعمل آورند و 
همچنين ضمانت هاى لازم براى فروش هاى مدت دار را از مشتريان 
اصلاحات  است  شده  مقرر  خصوص  اين  در  همچنين  كنند.  اخذ 
لازم در ساختار كميته مذكور با هدف افزايش كارايى و اثرگذارى 
نشست  از  مختصرى  گزارش  همچنين  ايشان  آيد.  بعمل  كميته 
پيگيرى هاى  و  اصفهان  استان  نساجى  كارفرمائى  صنفى  انجمن 
آن انجمن درخصوص مسائل و مشكلات مختلف به اطلاع هيأت 

مديره رساندند. 
به  مديره  هيأت  بيشتر  توجه  خواستار  نيلفروش زاده  مهندس   -7
كالاى  بحث  به  بيشتر  توجه  و  قانون  اجراى  فازبندى  موضوع 
خارجى شدند و پيشنهاد دادند كه طرح كارشناسى شده اى در اين 

خصوص تهيه شود. 

شود كه صنعتگران و توليدكنندگان نساجى با اجراى قانون مخالف 
هستند، بلكه معتقديم هر قانونى اگر به درستى اجرا شود قطعاً به نفع 
كشور خواهد بود اما بحث ما اين است كه در زمينه اصلاحيه قانون 
ماليات هاى مستقيم اطلاع رسانى جامع و كامل صورت نگرفته است 
و شركاى تجارى ما يعنى كسبه بازار، بنكداران و فروشندگان به 
درستى و به طور كامل در جريان اين قانون قرار ندارند و زمانى كه به 
آنها اعلام مى كنيم طبق قانون بايد در ازاى فروش كالا، فاكتور به نام 
شما صادر نماييم از خريد محصولات ما سربار مى زنند. به اين ترتيب 
بار اجراى قانون مذكور همچون قانون ماليات بر ارزش افزوده مجدداً 

بر دوش توليدكننده و صنعتگر تحميل مى شود.
افزوده،  ارزش  بر  ماليات  قانون  اجراى  جريان  در  افزود:  وى 
توليدكنندگان پرداخت 9 درصدى سهمى كه بايد خريدار پرداخت 
تمام  معمول  روال  برخلاف  متأسفانه  زيرا  بودند  پذيرفته  را  كند 
كشورهاى صنعتى و مترقى دنيا حلقه آخر يعنى مصرف كننده نهايى 
از پرداخت ماليات بر ارزش افزوده سر باز مى زد، اما طبق قانون 
اصلاحيه ماليات هاى مستقيم، حتى در صورتى كه توليدكننده و 
جرم  باشد  داشته  را  خريدارش  ماليات  پرداخت  توان  صنعتگرى 
هيچ صنعتگرى حاضر  كيفرى براى او در نظر گرفته شده؛ طبعاً 

نيست به خاطر گناه ناكرده راهى دادگاه و زندان شود.
تصريح  ايران،  نساجى  صنايع  انجمن  مديره  هيئت  رئيس  نايب 
همه  كلى  طور  به  و  بازار  بنكداران،فعالان  فروشندگان،  كرد: 
مصرف كنندگان نهايى بايد در جريان اصلاحيه قانون ماليات هاى 
مستقيم و الزام به اخذ فاكتور جهت شفافيت معاملات قرار گيرند تا 

شاهد به سر و سامان رسيدن بازار توليد و توزيع شويم.

دكتر شيبانى ضمن اشاره به اين نكته كه متأسفانه به دليل عدم 
صدور  و  قانونى  دفتر  در  ثبت  با  محصول  خريد  از  بازار  استقبال 
فاكتور فروش طى دو ماه اخير، شاهد ركود مضاعف و بعضاً توقف 
واحدهاى نساجى بوده ايم، گفت: اين در حالى است كه اين گونه 
محصولات،  كيفيت  زمينه  در  مشكلى  هيچ گونه  تاكنون  واحدها 
مناسب  فروش  و  توسعه اى  طرح هاى  اجراى  و  بيشتر  اشتغالزايى 
مى دارند  اظهار  جملگى  كانون  هم  و  نداشته اند  مشكلات  تمام  با 
اگر مسئولى پيدا شود كه بتواند با شرايط اجراى چنين اصلاحيه اى 
محصول توليدى ما را بفروشد همگى سر تعظيم از طرف خود و 
فرود  برابرشان  در  شد  نخواهند  بيكار  خاطر  بدين  كه  كارگرانمان 
خواهيم آورد و طبعاً هر نوع هزينه و  پاداش و كارمزدى هم كه براى 
چنين فروشى درخواست شود با ميل و رغبت پرداخت خواهد گرديد.
وى ابراز اميدوارى كرد موانع توليد با همت و درايت مسئولان و 
صنعتگران صادق بخش واقعى خصوصى هر چه سريع تر برداشته 
صنعتگر  از  دردى  سهراب  مرگ  از  پس  نوشداروى  كه  چرا  شود 
عظيم  خيل  به  جوابگويى  مسئوليت  طبعاً  و  كرد  نخواهد  درمان 
جوانان برومند و خوبمان كه داشتن شغلى متناسب با تحصيلات و 

شرايطشان حق مسلم آنان مى باشد؛ به گردن همه ما خواهد بود.
دكتر شيبانى در پايان تقاضا كرد همان گونه كه بارها و بارها مشكل 
پيش آمده در بورس كالا را به دليل تغيير رويه فروش يك دوازدهم 
محترم  مسئولان  سمع  به  سال 95  ابتداى  از  دوازدهم  دوازده  به 
رسانده شده اينك نيز مصرانه درخواست مى نماييم كه اين مشكل 
داخلى را با سرپنجه تدبير هر چه زودتر به منظور امكان ادامه كار 

واحدهاى پايين دستى جامه عمل بپوشاند.

پيشنهادی برای گذر از برهه رکود فعلی
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دومينوی تعطيلی کارخانه های نساجی
مهندس مروج اذعان داشت: در جلسات مختلف با مديران ارشد 
به  افرادى  كه  كرده ايم  پيشنهاد  دارايى  و  اقتصادى  امور  وزارت 
نمايندگى از اين وزارتخانه به واحدهاى توليدى اعزام شوند و كالاى 
ما را براساس اصلاحيه ماليات هاى مستقيم به فروش برسانند در 
مقابل حاضريم حقوق و دستمزد آنان را تمام و كمال پرداخت و 
مبلغ حاصل از ماليات بر ارزش افزوده را به صورت آنلاين به حساب 

سازمان امور مالياتى واريز نماييم!
رئيس هيئت مديره انجمن صنايع نساجى ضمن بيان اين مطلب 
كه توليدكنندگان با اصل پرداخت ماليات هيچگونه مخالفتى ندارند، 
مشمول  نيز  فروشندگان  و  بازار  فعالان  بايد  كه  معتقديم  گفت: 
پرداخت ماليات بر ارزش افزوده شوند نه فقط توليدكنندگان. اين 
موارد را به تمام نهادها و دستگا ه هاى ذى ربط منتقل كرده ايم اما 

متأسفانه تاكنون به نتيجه مثبت و مشخصى نرسيده ايم.

وى در پاسخ به اين سوال كه آيا مشكل اصلى واحدهاى نساجى 
اجراى نادرست قانون ماليات بر ارزش افزوده است، ابراز داشت: 
مهم ترين مشكل فعلى واحدهاى نساجى، ركود بسيار شديد در 
بازار است به نحوى كه تا سال گذشته، واحدهاى نساجى با 30 
درصد ظرفيت خود به فعاليت مى پرداختند و مديران آن حاضر بودند 
به هر قيمتى كارخانه خود را حفظ كنند اما با اصلاحيه جديد قانون 
ماليات هاى مستقيم و جريمه سنگين آن يعنى محكوميت زندان، 

مديران واحدهاى نساجى، عطاى توليد را به لقاى آن مى بخشند.
نساجى  صنايع  انجمن  كه  كرد  اعلام  پايان  در  مروج  مهندس 
ايران تمام تلاش و تمركز خود را براى ساماندهى اصلاحيه قانون 
كارخانه هاى  بيشتر  تعطيلى  از  جلوگيرى  و  مستقيم  ماليات هاى 
رفع  را  خود  فعاليت هاى  اولويت  و  است  گرفته  كار  به  نساجى 

مشكلات مالياتى مى داند.

برجام، هزينه نقل و انتقال پول را کاهش داد
شدن  اجرايى  با  كه  شود  ايجاد  نبايد  تصور  اين  البته  گفت:  وى 
برجام همه چيز بسرعت به حالت عادى بازمى گردد چرا كه رفع 
اين مشكلات نيازمند زمان است و نيز برخى از تحريم هاى وضع 
است.  برجام  و  هسته اى  مسأله  از  غير  مسائلى  از  ناشى  شده 
جلال پور ادامه داد: در مجموع ميتوان گفت كه 60 تا 70 درصد 
آنچه ما از برجام انتظار داشتيم محقق شده و مابقى نيز به مرور 

اجرا و محقق خواهد شد. 
را  برجام  بودن  بينتيجه  بر  مبنى  اظهارنظرها  از  برخى  وى، 
ارتباطات  كه  بود  برجام  اجراى  با  افزود:  و  دانست  غيرمنصفانه 
كشورهاى  بانك هاى  اروپايى،  سه  و  دو  گروه  بانك هاى  با  ما 
برجام،  شد.  برقرار  كامل  طور  به  دور  آسياى  بانك هاى  و  عربى 
هزينه نقل و انتقال پول را كاهش داد در برخى بانك ها موفق 
به باز كردن سوئيفت شديم و براى برخى كشورها نيز در كشور 
خودمان ال سى باز كرده ايم و برخى كشورها نيز براى ما ال سى 
باز كردند. او بيان كرد: بنابراين چنين اظهارنظرهايى منصفانه و 

حق نيست چرا كه برجام حاصل يك كار بزرگ ملى است و در 
مجموعه حاكميت در مورد آن تصميم گيرى شده و يك توافق 
ملى است كه رهبر معظم انقلاب آن را هدايت كرده اند و قواى 
نقش  آن  تحقق  در  هم  امنيتى  و  نظامى  مسئولان  و  گانه  سه 
كشور  اقتصادى  ساختار  نام  به  ظرف  يك  امروز  تا  ما  داشته اند. 
داشته ايم كه در دهه هاى گذشته فقط محتواى آن را كم يا زياد 
يا تعويض مى كرديم در حالى كه در اقتصاد مقاومتى بايد ظرف 
و شكل و قالب عوض شود كه انجام اين كار، سخت و نيازمند 
شد.  خواهد  نيز  مقاومت هايى  آن  مقابل  در  قطعاً  و  است  زمان 
وى، با اشاره به اينكه رفت و آمد هيأت هاى سياسى و تجارى 
داخلى و خارجى نبايد به توسعه شركت هاى دولتى منتهى شود 
افزود: امروز بخش خصوصى نيز در سفرهاى خارجى، دولتمردان 
را همراهى مى كند اما بخش خصوصى گلايه اى دارد و آن اينكه 
از اين فرصت هايى كه در حال ايجاد است، به جاى شركت هاى 

دولتى، بخش خصوصى بايد استفاده كند و بهره مند شود.
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است و استفاده از بيمه بيكارى هم راه علاجى مناسبى براى آن 
به شمار نمى آيد زيرا در صورت استمرار تعطيلى كارخانه ها، اين 

صندوق با كسرى بودجه جدى روبرو مى شود. 
رئيس زاده در مورد حذف پوشاك از تعرفه ترجيحى ايران و تركيه 
واردات  و  صادرات  مقررات  و  قوانين  كتاب  در  داشت:  عنوان 
سال جارى، رديف تعرفه ها متعلق به تركيه چاپ نشده است لذا از 
نظر واردكننده كه طبق قانون كتاب مذكور را ملاك فعاليت هاى 
امسال  براى  تعرفه  اين  مى دهد،  قرار  خود  اقتصادى  و  تجارى 
تجارت  توسعه  سازمان  مديران  ديگر  طرف  از  اما  ندارد  وجود 
(به عنوان متولى مسائل مربوط به تعرفه ترجيحى ايران و تركيه) 
اعلام كرده اند كه رديف تعرفه هاى تركيه به قوت خويش باقى 
هستند و به دلايل فنى و چاپى، در كتاب ذكر نشده اند، به همين 

دليل بخشنامه اصلاحى مرتبط منتشر خواهد شد. 
وى با يادآورى اين مطلب كه تعرفه ترجيحى بايد هر شش ماه 
يك بار مورد بازنگرى و اصلاح قرار گيرند؛ افزود: تعرفه ترجيحى 
زمينه  اين  در  كه  باشد  طرفين  دولت هاى  توافق هاى  تابع  بايد 
تركيه برخى از موارد اجرايى را نقض كرده است. دبيركل انجمن 
صنايع نساجى ايران به تصويب اصلاحيه ماده 20 قانون رفع 
موانع توليدبعنوان تبصره الحاقى 15قانون بودجه سالجارى  نيز 
اشاره كرد كه به دليل نامشخص بودن سقف ورديف مغايراصل 
53 قانون اساسى شناخته شده وتوسط شوراى نگهبان به مجلس 
شوراى اسلامى عودت داده شده و ابراز اميدوارى كرد با رفع اين 
مغايرت، بلاتكليفى چندين ساله بدهكاران ارزى به پايان برسد.

رئيس زاده در خاتمه به برگزارى همايشى در زمينه مباحث مالياتى، 
نقد و تجزيه و تحليل آثار مثبت و منفى اجراى قانون ماليات بر 
ارزش افزوده و اصلاحيه قانون ماليات هاى مستقيم توسط اتاق 

بازرگانى ، صنايع، معادن و كشاورزى تهران خبر داد. 

توقف توليد را متوقف کنيم
ادامه از صفحه 1

8- در بند 5 دستور جلسه دبيركل از تقليل گروه (ب) مشاغل سخت 
و زيان آور در جلسه مورخ 94/12/17 شوراى عالى حفاظت فنى، 
از بيش از هزار شغل به سيزده رديف شغلى خبر داد كه مشاغل 
بخشنامه  متن  است.  شده  خارج  قانون  اين  (ب)  ازگروه  نساجى 

شماره 252892 مورخ 94/12/26 به اطلاع هيأت مديره رسيد.
نمايندگان  با  مشترك  نشست  به  مربوط  خبر  جلسه  ادامه  در   -9
مورخ  در  منطقه اى)  فروش  مدير  و  شونهر  (مديرعامل  شونهر 
مورخ  جلسه  و  انجمن  دبيرخانه  محل  در  ساعت10   95/02/06
95/02/06 ساعت14 با هيات تجارى در حوزه پوشاك از كشور 
 95/02/19 مورخ  جلسه  و  انجمن  دبيرخانه  محل  در  هندوستان 
ساعت 10 الى 11 صبح با رياست اتاق بازرگانى، صنايع، معادن و 

كشاورزى ايران به اطلاع هيأت مديره محترم رسيد. 
10- موضوع تعرفه ترجيحى با ازبكستان و رتبه بندى كارت هاى 
بازرگانى و بخشنامه شماره 60/1008 مورخ 94/08/10 بانك مركزى 
و نامه شماره 60/20502 مورخ 95/01/08 مديركل وزارت صمت در 
خصوص تعديل اقدام بانك ها در ارتباط با اخذ تضمين بابت ارائه اصل 
پروانه ترخيص قطعى كالا، آئين نامه اجرائى ماده 15 قانون رفع موانع 
توليد براى واحدهاى توليدى و بحث سفر رئيس جمهورى الجزاير 
و هيأت همراه و گزارش كارگروه پوشاك در اداره كل نساجى (در 

خصوص ثبت برندها) به اطلاع هيأت مديره رسيد. 

غائبين آقايان
بهروز  دكتر  بصيرى،  جمشيد  مهندس  شيبانى،  عليمردان  دكتر 
محمدى، محمدرضا مقدم، مهندس على فرهى، آقاى رضا لاجوردى، 

عليرضا لقمان

اهم مذاكرات نشست هيات مديره 

همايش «كارگر، اميد به آينده و تامين اجتماعى» روز سه شنبه 
وزير  نعمت زاده  محمدرضا  مهندس  حضور  با  ارديبهشت  هفتم 
صنعت، معدن و تجارت، على ربيعى وزير تعاون، كار و رفاه اجتماعى 
و سيدتقى نوربخش مديرعامل سازمان تامين اجتماعى در مجتمع 

نگين برگزار شد.
وزير صنعت، معدن و تجارت در سخنان خود با اشاره به روند رشد 
صنعت و معدن در سال گذشته، رشد حوزه معدن را مثبت خواند و 
درباره رشد صنعت افزود: سال گذشته، سال سختى بود و به دليل 
كمبود نقدينگى در بانك هاى كشور شاهد رشد منفى يك درصدى 
در بخش صنعت بوديم. اين در حالى است كه در سال پيش از آن 
يعنى 93 در بخش صنعت رشد 6درصدى و در بخش معدن رشد 
9درصدى را تجربه كرده بوديم و علت عمده آن نيز شرايط منطقه، 
بازارهاى جهانى، افت قيمت ها، ركود ساختمان و مشكلاتى بوده 
كه در داخل كشور وجود داشت. نعمت زاده با تاكيد بر اينكه سال 
جديد تلاش مى كنيم به كمك نظام بانكى براى رونق توليد گام 
برداريم و بيش از اين فعال شويم، اظهار كرد: اميدواريم در صورت 
مشاركت سيستم بانكى براى كمك به تامين نقدينگى و نيز تامين 
سرمايه لازم براى راه اندازى واحدهاى نيمه تمام صنايع كوچك و 
متوسط، شرايط مناسبى را براى افزايش توليد ايجاد و درنتيجه زمينه 
اشتغالزايى را فراهم كنيم، چراكه با فعال شدن واحدهاى كوچك ما 
به راحتى مى توانيم حداقل 200 هزار فرصت شغلى در كشور فراهم 
كنيم. علاوه بر اين برنامه ريزى هايى انجام شده تا طرح هايى كه 

پيشرفت بيشتر دارند را با سرعت بيشترى فعال كنيم تا علاوه بر 
ثروت آفرينى، رونق اقتصادى ايجاد كند. وى در زمينه صادرات نيز 
گفت: در جمع بندى هاى بحث صادرات نيز به اين نتيجه رسيديم كه با 
كمك توليدكنندگان و به ويژه كارگران مى توانيم صادرات محصولات 
غيرنفتى را حداقل 10ميليارد دلار افزايش دهيم تا بتوانيم كالاى 
رقابتى مرغوب توليد كنيم و در كنار آن بر صادرات محصولات نيز 
مديريت داشته باشيم و در عرصه بين الملل فعال تر از گذشته حركت 
كنيم و بايد توجه داشت كه در كنار اميد به آينده، مشكلات نيز وجود 
دارد كه با رفع مشكلات از طريق كار، سرمايه گذارى، مديريت درست 
و افزايش بهره ورى مى توانيم شاهد رونق باشيم و ما با برنامه هايى 
كه در بدنه دولت درنظر داريم، مى توانيم بيكارى را يك رقمى كنيم. 
وزير صنعت، معدن و تجارت در پايان سخنان خود با طرح درخواستى 
از وزير تعاون، كار و رفاه اجتماعى خواهان همراهى سازمان تامين 
اجتماعى براى رونق گرفتن فضاى كسب وكار در كشور شد و بيان 
و  دارند  بانكى  بدهكارى  توليدى  واحدهاى  فعلى  شرايط  در  كرد: 
ما شاهد هستيم كه برخى كارگران و كارخانه ها از تمديد نشدن 
دفترچه تامين اجتماعى شكايت دارند. انتظار داريم امسال در صورتى 
كه واحدهاى توليدى از سيستم بانكى موفق به دريافت تسهيلات 
مالى براى آغاز فعاليت هاى خود شدند، تامين اجتماعى حق بيمه را از 
حساب كارفرمايان كسر نكند تا امكان فعاليت بهتر واحدهاى توليدى 
و صنعتى كشور فراهم شود. چراكه اولويت با رونق توليد است و بايد 

از آن حمايت كرد تا از مشكلات امسال عبور كنيم.

درخواست وزير صنعت، معدن و تجارت از وزير تعاون، كار و رفاه اجتماعى به منظور رونق واحدهاى توليدى:

امسال تامين اجتماعی حق بيمه را از کارفرمايان کسر نکند

  WTiN :منبع 
 ترجمه: مهندس حميده تشكرى شاد

صنعت نساجی ويتنام به فراتر از سال ٢٠٢٠ می انديشد

به گزارش دفتر مطالعات آمارى و راهبردى انجمن صنايع نساجى 
گرفتن  پيشى  از  پس  ويتنام   ،WTiN سايت  از  نقل  به  و  ايران 
صنعت نساجى اين كشور از هدف صادراتى خود، درصدد توسعه 
برنامه صادرات تا سال 2020 و چشم انداز اين صنعت تا سال 2030 
بر آمده است. برنامه  جارى ويتنام در آپريل 2014 تصويب شد، كه 
در آن پيش بينى شده بود كه صادرات پوشاك اين كشور تا سال 
2020 به رقم 20 تا 25 ميليارد دلار برسد. اما در سال 2015 بخش 
پوشاك اين كشور توانست 27/5 ميليارد دلار صادرات داشته باشد. 
يكى از فرصت هاى به وجود آمده كه منجر به افزايش صادرات اين 
كشور شد، انعقاد توافقنامه هاى آزاد تجارى با كره (VKFTA) و با 
اتحاديه اروپا (EVFTA) بود. همچنين ويتنام آمادگى خود را براى 

انعقاد توافقنامه هاى تجارى ديگر اعلام كرده است. 
رئيس انجمن نساجى و پوشاك ويتنام گفت: عليرغم درآمد مطلوب 
صادراتى از بخش پوشاك ويتنام، صنعت نساجى و پوشاك اين 
كشور با چالش جدى روبروست و تعدادى از كارخانجات تعطيل و 
يا با كمترين ظرفيت در حال توليد هستند. بنابراين توليدكنندگان 
نساجى و پوشاك ويتنام خواستار ارتقاء برنامه دولت و ساماندهى 
به وضعيت نامناسب اين صنعت هستند. بنابراين دولت بايد خارج 
از برنامه ى جارى برنامه ديگرى تا سال 2040 بريزد تا بتواند به 
توسعه اقتصادى كشور كمك كند. انجمن نساجى و پوشاك ويتنام 
پيش بينى كرد اگر صادرات نساجى و پوشاك اين كشور با رشد 
دلار  ميليارد  تا 50  بر 40  بالغ  سال 2020  در  برود  پيش  جارى 
برآورد  ويتنام  پوشاك  و  نساجى  انجمن  داشت.  خواهند  صادرات 
كرد كه صنعت نساجى و پوشاك اين كشور طى سال هاى 1988 
الى 2012 برابر با  1551 پروژه سرمايه گذارى خارجى داشته است 
كه 1193 مورد آن مربوط به بخش پوشاك و 358 مورد آن مربوط 
به بخش توليد الياف بوده و كل سرمايه گذارى بالغ بر 3/5 ميليارد 
دلار بوده است. سرمايه گذارى خارجى در سال 2015 برابر با 2 
ميليارد دلار بوده كه تأثير زيادى بر رونق بخش نساجى و پوشاك 
داشته است. در نتيجه كل صادرات بخش پوشاك ويتنام در سال 

 27/5 رقم  به  سال 2015  در  و  دلار  ميليارد   24 رقم  به   2014
ميليارد دلار رسيده است و پيش بينى مى شود كه اين رقم در سال 

2016 به 31 ميليارد دلار افزايش يابد. 
و  نساجى  صنعت  گفت:  ويتنام  پوشاك  و  نساجى  انجمن  رئيس 
پوشاك اين كشور داراى 5 توليد كليدى است كه يكى از آنها انواع 
مختلفى از الياف است كه ساليانه بالغ بر 3 ميليارد دلار صادرات 
دارد. انواع مختلف پارچه محصول ديگريست كه صادرات ساليانه 
ان بالغ بر 1 ميليارد دلار است. بخش پوشاك اين كشور با وجود 
اينكه در توليد و صادرات رشد بسيار سريعى دارد اما با مشكلات 
زيادى در حال دست و پنجه نرم كردن است. براى توسعه پايدار 

اين بخش بايد اين مشكلات توسط دولت مرتفع گردد. 
تا  خواست  دولت  از  ويتنام  پوشاك  و  نساجى  انجمن  همچنين 
تدابيرى براى جذب سرمايه در اين بخش شامل بخش هاى توليد 

الياف با كيفيت بالا و بخش رنگرزى بيانديشد. 
صنعت نساجى ويتنام با وجود نداشتن مناطق صنعتى مخصوص 
براى جذب سرمايه در بخش هاى نساجى و رنگرزى اقدامات قابل 
توجه اى در اين زمينه انجام داده است. اين بخش هنوز متكى به 
واردات الياف با كيفيت بالا براى توليد محصولات صادراتى خود است 
به طوريكه در سال 2015 بالغ بر 15 ميليارد دلار واردات داشته است. 
نيازمند  دولت  گفت  ويتنام  پوشاك  و  نساجى  انجمن  رئيس 
سرمايه گذارى براى توسعه زيرساخت هاست و بايد براى ايجاد انگيزه 
در سرمايه گذاران تلاش كند. وى ادامه داد بايد به واحدهاى توليد 

الياف و نخ و رنگرزى توجه ويژه شود.
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تسليت

تسليت به خانواده محترم قاسمی
دليجان  ستاره  شركت  قاسمى  محترم  خانواده 
و  نموده  عرض  تسليت  وارده  مصيبت  (پاتريس) 
براى آن مرحوم غفران الهى و علوت درجات و براى 

بازماندگان صبر جميل مسالت داريم. 
انجمن صنايع نساجى ايران

اين  اعلام  با  ايران  نساجى  صنايع  انجمن  مديره  هيات  رئيس 
نساجى  كار  نيروى  از  درصد   25 تا   20 اخير  ماه  دو  طى  كه 
بيكار شده اند، گفت: آدرس و زمان پخش كالاهاى قاچاق را به 
مسئولان مربوطه ارائه كرديم اما هنوز اراده جدى براى مقابله 

با قاچاق نيست.
محمد مروج در رابطه با صحبت هاى اخير مقام معظم رهبرى 
مبنى بر لزوم حمايت از توليد داخل و عدم استفاده از كالاهايى 
كه مشابه توليد داخلى دارند، اظهار داشت: صنعت پوشاك اين 
روزها اوضاع خوبى ندارد و متأسفانه با توجه به تمام پيگيرى ها 

هنوز مورد حمايت جدى قرار نگرفته است.
كالاهاى  پخش  زمان  و  آدرس  حتى  ما  كه  اين  اعلام  با  وى 
قاچاق را به مسئولان مربوطه ارائه كرديم، افزود: اما على رغم 
وزارت  صنعت،  وزارت  انتظامى،  نيروى  با  كه  جلساتى  تمام 
اراده  سازمان هاى مربوطه برگزار كرديم همچنان  اطلاعات و 

جدى براى مقابله با كالاهاى قاچاق وجود ندارد.
رئيس هيات مديره انجمن صنايع نساجى ايران با تاكيد بر اين 
كه تمام تلاش  خود را براى احياى توليد داخل انجام داديم اما 
نمى دانيم مشكل كار كجاست؟ گفت: اين روزها مسائل جديدى 
تا  شده  باعث  افزوده  ارزش  بر  ماليات  قانون  اصلاح  جمله  از 
تعداد تعطيلى واحدهاى نساجى افزايش يابد. به اعتقاد من قانون 
ماليات خوب است اما بايد ماليات عادلانه دريافت شود. امروز 
بازاريان حاضر به صدور فاكتور نيستند و اين موضوع در پرداخت 

ماليات ها ما را با مشكلات متعددى مواجه كرده است.
مروج در ادامه صحبت هاى خود به موضوع ركود بازار اشاره كرد 
و اظهار كرد: دولت اقدامات مناسبى را براى كنترل تورم انجام 
داد اما اين امر به قيمت تشديد ركود تمام شده است. به نحوى 
پيدا  كاهش  كشور  بگيران  حقوق  خريد  قدرت  درصد   40 كه 
كرده است. به اعتقاد من تا زمانى كه ركود در بازار حاكم باشد 

وضعيت واحدهاى توليدى بهبود نخواهد يافت.
وى تصريح كرد: امروز ديگر كسى تمايلى به فعاليت توليدى 
ندارد و بيشتر ترجيح مى دهد كارگاه خود را تعطيل كرده و منابع 
هيچ  بدون  تا  كند.  سرمايه گذارى  ديگر  بخش هاى  در  را  خود 
دغدغه اى هر ماه سود پول را دريافت و ديگر به فكر مشكل 

كارگر و تامين منابع اوليه نباشد.
رئيس هيات مديره انجمن صنايع نساجى ايران با اعلام اينكه 

براساس بررسى هاى انجام شده از سطح بازار حدوداً 80 برند 
خارجى پوشاك كه در بازار فعاليت مى كنند فقط 5 برند نماينده 
نمايندگى  فاقد  برندها  مابقى  گفت:  هستند،  شركت   رسمى 
رسمى بوده و اجناس خود را از طريق قاچاق به نام برند اصلى 

در سطح بازار به فروش مى رسانند.
مروج تصريح كرد: نكته حائز اهميت اين است كه بسيارى از 
اين برندها در داخل كشور توليد شده و فقط مارك خارجى به 
سوى  از  جدى  عزم  رابطه  اين  در  كه  مى شود  چسبانده  آنها 
سازمان هاى مختلف از جمله سازمان حمايت مصرف كنندگان 

و توليدكنندگان ضرورى است.
وى با اعلام اين كه عمده پوشاك قاچاق كشور از دوبى و تركيه 
هستند، اظهار داشت: جالب اين كه كالاهاى چينى نيز از تركيه 
وارد كشور مى شوند چرا كه برخى از محصولات تركيه اى گران 

بوده و براى قاچاقچيان به صرفه نيست.
رئيس هيات مديره انجمن صنايع نساجى ايران به معضل اتيكت 
فروشى در سطح بازار اشاره كرد و گفت: متاسفانه تعدادى از 
محصولات  خارجى  اتيكت هاى  خريد  با  داخلى  توليدكنندگان 
خود را به فروش مى رسانند كه اين موضوع خود آينده توليدات 

داخلى را تحت تاثير قرار مى دهد.
مروج با اعلام اين كه طى دو ماه اخير 20 تا 25 درصد از نيروى 
كار نساجى بيكار شده اند، گفت: در صنعت نساجى 288 هزار 
نفر كارگر بيمه اى وجود دارد كه در 2 ماهه امسال ركود بازار و 
ساير مشكلات باعث شده تا حجم زيادى از آنها بيكار شوند. به 
اعتقاد من در اين صنعت فقط 35 درصد كارخانجات فعال بوده 

و مابقى تعطيل و نيمه تعطيل هستند.

آيين نامه اجرايی مواد (٢٦ و٣٤) 
مصوب ١٣٩٤ –   مستقيم -  ماليات های  قانون  اصلاحی 
که به تصويب هيئت وزيران رسيده، برای اجرا ابلاغ 
شد. متن کامل اين آيين نامه ها در سايت انجمن قابل 

دسترسی می باشد.

برای دريافت متن کامل مصوبه مورخ ٩٤/١٢/١٧ شورای 
عالی حفاظت فنی در ارتباط با کارهای سخت و زيان 
آور گروه (ب) موضوع بند (ب) ماده ١ آئين نامه اجرايی

به سايت انجمن صنايع نساجی ايران به نشانی
 www.aiti.ir بخش قوانين و بخشنامه ها مراجعه فرماييد.

 ITALIAN TEXTILE MACHINERY
ROADSHOW

Tehran – Yazd – Isfahan – Mashhad
22th-30th May 2016

بخش توسعه بازرگانی سفارت ايتاليا (ITA) و اتحاديه توليدکنندگان 
ماشين آلات نساجی ايتاليا ACIMIT مراسمی متشکل از چهار 

سمينار فنی تحت عنوان
 Italian Textile Machinery Roadshow 

به شرح زير برنامه ريزی کرده است. 
تهران ۳ خرداد- يزد ۵ خرداد-  اصفهان ۸ خرداد 

مشهد ١٠ خرداد 
با  بيشتر  چه  هر  آشنايی  راستای  در  مفيدی  فرصت  مراسم  اين 
تکنولوژی نساجی ايتاليا را در اختيار شرکتهای ايرانی قرار می دهد. 
مهمترين و مشهورترين توليدکنندگان ماشين آلات نساجی ايتاليايی 
حاضر در اين سمينار، بعد از مراسم معرفی، برای ملاقات دوجانبه 
جهت همکاريهای آتی در خدمت شما خواهند بود. برنامه دقيق 
مراسم و فهرست توليدکننگان ايتاليايی و فرم ثبت نام در سايت 

www.aiti.ir انجمن صنايع نساجی ايران به نشانی
 قابل دسترسی  می باشد.

قيمت پايانى (ريال)قيمت پايه (ريال)عرضه كنندهنام كالا
J 550 ZH ۳۱,۴۳۵۳۱,۴۴۶نويد زرشيمیپلی پروپيلن نساجی
SF 060 ۳۱,۴۳۵۳۳,۵۶۸پتروشيمی پلی نارپلی پروپيلن نساجی
S 30 Z ۳۱,۴۳۵۳۳,۰۱۳پتروشيمی مارونپلی پروپيلن نساجی
G 30 Z ۳۱,۴۳۵۳۱,۸۹۹پتروشيمی مارونپلی پروپيلن نساجی

R552 HP ۳۱,۴۳۵۳۲,۹۱۴پتروشيمی شازندپلی پروپيلن نساجی
PYI 250 ۳۱,۴۳۵۳۲,۲۲۵پتروشيمی پلی نارپلی پروپيلن نساجی
S565 HP ۳۳,۴۹۱۳۳,۴۹۱پتروشيمی شازندپلی پروپيلن نساجی
J 550 HP ۳۱,۴۳۵۳۲,۲۳۴پلی پروپيلن جم پلی پروپيلن نساجی

L 510 HP ۳۱,۴۳۵۳۲,۹۵۹پلی پروپيلن جم پلی پروپيلن نساجی

641TG ۲۸,۱۴۳۲۸,۱۴۳پتروشيمی تندگويانپلی اتيلن ترفتالات نساجی

TG 645 ۲۸,۱۴۳۲۸,۱۴۳پتروشيمی تندگويانپلی اتيلن ترفتالات نساجی
SUPPER BRIGHT ۲۹,۲۷۵۲۹,۲۷۵پتروشيمی تندگويانپلی اتيلن ترفتالات نساجی

قيمت محصولات پتروشيمی مورد نياز صنعت نساجی معامله شده از تاريخ ١٢ لغايت ١٨ ارديبهشت ٩٥

 رئيس هيئت مديره انجمن صنايع نساجى ايران:
آدرس و زمان پخش کالاهای قاچاق را داديم کسی توجه نکرد


